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Zápis z jednání 
Skoková komise ČJF 

č. 5/2023 
Den konání 03.08.2023 
Místo konání Zduchovice 
Čas Od 18.00 Do 21.00  

     
Přítomnost členů komise Sylvie Boušková přítomna 

Jarmila Beranová omluvena 
Markéta Šveňková omluvena 
Roman Drahota přítomen 
Zdeněk Žíla omluven 
Petr Mašek přítomen 
Zuzana Janatová přítomna 
Marek Javorský 
Pavel Vachutka 

přítomen 
přítomen 

 
Přítomnost hostů 

Aleš Suchánek přítomen 

Přítomnost dalších osob   
  

 
Program jednání: 

1. Zápisné pro přihlašování 
2. Změna legislativy dle pí Hovjadské 
3. Změny pravidel a STP 
4. Hodnocení SCM 

       5. Kategorizace jezdců 23 
       6. Podpora ME Zduchovice 
       7.  
       8.  
       9.  
     10.  
 
Průběh jednání a závěry: 
1. Zápisné pro přihlašování 

 
závěr/
úkol 

SK souhlasí s dalším projednáváním návrhu na zavedení platby zápisného pro přihlašování na 
závody 

2) Změna legislativy dle pí Hovjacké 

 
závěr/
úkol 

SK nesouhlasí s návrhem změny legislativy dle návrhu pí Hovjacké 
SK navrhuje vytvoření nové kolonky v JISu, do které si bude moci přihlašovatel vyplnit 
údaje,které chce uvádět hlasatelem a na světelné tabuli  

3. 
 
 

Změny pravidel a STP 

 
závěr/
úkol 

SK navrhuje možnost startu v soutěžích MČR družstev dětí již od 11ti let 

4. Hodnocení SCM 
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závěr/
úkol 

PV odeslal hodnocení SCM za rok 22/23 na sekretariát ve stanoveném termínu 

5. Kategorizace jezdců 23 
 

závěr/
úkol 

SK nesouhlasí s předloženým návrhem kategorizace 
Nepovažujeme za opodstatněné spuštění tohoto projektu. 
Všechny věkové i výkonnostní kategorie jsou v současném systému obsaženy a soutěže pro 
tyto kategorie pořadatelé vypisují. Systému vypisování soutěží chybí pouze kategorie 
„Amatérský jezdec“,definováním této kategorie se bude SK nadále zabývat  

6. Podpora ME Zduchovice 
závěr/
úkol 

SK pověřila SB, aby jednala s VV o podpoře ME, jak ze zdrojů ČJF, tak ze zdrojů 
vypisovaných grantů.  

7.  

závěr/
úkol 

 

8.  
závěr/
úkol 

 

9.  

závěr/
úkol 

 

10.  
  
 Diskuze 
  
  
  
  
  
  

Doporučení komise výkonnému výboru: 
1. 
 
 

 

2. 
 
 

 

3. 
 
 

 

 
 

 

 
        Zapsal:Boušková 


